
J e g y z ő k ö n y v  
 
 

Készült: Csokonyavisonta Község Képviselő-testületének a Községháza házasságkötő 
termében 2016. március 23-án megtartott üléséről 
 
 
Jelen vannak: Harasztia Attila polgármester 
   6 fő képviselő a csatolt jelenléti ív szerint 
   Balla Róbert címzetes főjegyző 
   Deáky Ilona jk. vezető 
 
 
Harasztia Attila polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a képviselő-
testület 7 tagjából 7 fő jelen van, így az ülés határozatképes, azt megnyitja.  
 
 
Jegyzőkönyv-hitelesítőnek felkéri Rüll György és Gombai Győző képviselőket.  
 
 
Javaslatára a képviselő-testület az alábbi napirendi pontokat tárgyalja: 
 
 

1.) A szociális személyes gondoskodásról szóló önkormányzati rendelet módosítása 
(írásos előterjesztés) 

       Előadó: Harasztia Attila polgármester 
 

2.) A gyermekétkeztetés intézményi térítési díjáról szóló rendelet módosítása 
(írásos előterjesztés) 

       Előadó: Harasztia Attila polgármester 
 
 3.) A települési támogatás keretében nyújtott ellátásokról szóló rendelet módosítása 

(írásos előterjesztés) 
       Előadó: Harasztia Attila polgármester 
 

4.) Önkormányzat számlavezető pénzintézet változás megtárgyalása 
(szóbeli előterjesztés) 

       Előadó: Harasztia Attila polgármester 
 

5.) Egyéb ügyek 
- Goodwill Consulting ajánlatának megtárgyalása 
- A sportpálya körüli fák kivágása 

 
 
 
A képviselő-testület szavazásban részt vevő 7 tagja vita és ellenszavazat nélkül, egyhangúlag 
7 igen szavazattal a következő határozatot hozza: 
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21/2016. (III. 23.) kt. sz. határozat 
 
 A képviselő-testület a polgármester által 
 javasolt napirendi pontokat elfogadja.  
 
 Felelős: Harasztia Attila polgármester 
 Határidő: azonnal 

 
 

A napirendek tárgyalása: 
 
 

1.) A szociális személyes gondoskodásról szóló önkormányzati rendelet módosítása 
(írásos előterjesztés) 

 Előadó: Harasztia Attila polgármester 
 
Kéri a jegyző urat, hogy a kiegészítést tegye meg.  
 
Balla Róbert címzetes főjegyző: 
 
A tanács is megtárgyalta és elfogadta a térítési díjakat. A képviselő-testület által elfogadott 
rendeletet minden településnek jóvá kell hagynia majd. 
 
Laki Dezső alpolgármester: 
 
El kell gondolkodni, hogy az öregek otthonának működését hogy tudjuk rentábilissá tenni. Az 
egyik lehetőség, hogy kérünk több térítési díjat, de a nyugdíjasoknak kevés a nyugdíja. Át kell 
gondolni azt is, hogy felvállaljuk-e idegen településekről az időskorúakat. Vagy le kell 
csökkenteni a létszámot, vagy bővíteni a duplájára. A helybelieknek előnyt kell élvezni.  
 
Duga Lajos képviselő: 
 
Az idei évben nem fogadnak be új létszámbővítéseket, le van korlátozva. A korábbi normatív 
támogatásokról áttértek a feladatalapú támogatásokra. Ez nem teszi lehetővé, hogy a 
kihasználtság növelésével hatékonyságot növeljenek. Az idei évben a finanszírozás nem 
bővül, de a minimálbér változásából adódóan a munkabér terhek emelkedtek. Ezt nem adja 
meg az állam.  
 
Gombai Győző képviselő: 
 
A gyermeknek van eltartási kötelezettsége a szülővel szemben. Jogi úton lehetne kötelezni a 
gyermeket, hogy a térítési díj különbözetet fizesse meg.  
A tornaterem nem többfunkciós létesítménynek készült?  
 
Rüll György képviselő: 
 
A rendezvények nagy részét nem is lehetne ott tartani jelenlegi formájában, főleg a visszhang 
miatt.  
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Harasztia Attila polgármester: 
 
Gondolkodtak abban, hogy a jelenlegi könyvtár helyén kialakítanának szobákat liftes 
megoldással, akár saját forrásból is. Foglalkozunk az üggyel, de jelenleg még nem találtuk 
meg a tökéletes megoldást. A közösségi termet egyelőre nem tudjuk kiváltani, az az egy van 
nagyobb rendezvények tartására.  
Javasolja a rendelet elfogadását. 
 
A képviselő-testület szavazásban részt vevő 7 tagja a vitában elhangzottak figyelembe 
vételével, egyhangúlag 7 igen szavazattal a következő rendeletet alkotja: 
 
 

Csokonyavisonta Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
5/2016. (III. 23.) önkormányzati rendelete 
a szociális személyes gondoskodásról szóló 

10/2013. (XII. 30.) önkormányzati rendelet módosításáról 
 

(A rendelet szövege a jegyzőkönyv melléklete) 
 
 

2.) A gyermekétkeztetés intézményi térítési díjáról szóló rendelet módosítása 
(írásos előterjesztés) 

 Előadó: Harasztia Attila polgármester 
 
A társulási ülésen leegyeztették a kistérség térítési díjait. Ez teljesen vállalható és korrekt 
díjszabás. Javasolja a rendelet elfogadását.  
 
A képviselő-testület szavazásban részt vevő 7 tagja vita és ellenszavazat nélkül, egyhangúlag 
7 igen szavazattal a következő rendeletet alkotja: 
 

Csokonyavisonta Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
6/2016. (III. 23.) önkormányzati rendelete 

a gyermekétkeztetés térítési díjáról  
 

(A rendelet szövege a jegyzőkönyv melléklete) 
 
 
 

3.)  A települési támogatás keretében nyújtott ellátásokról szóló rendelet módosítása 
(írásos előterjesztés) 

 Előadó: Harasztia Attila polgármester 
 
Kéri a polgármester, hogy tárgyalják meg és fogadják el az előterjesztést. 
 
A képviselő-testület szavazásban részt vevő 7 tagja vita és ellenszavazat nélkül, egyhangúlag 
7 igen szavazattal a következő rendeletet alkotja: 
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Csokonyavisonta községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
7/2016 (III.23.) önkormányzati rendelete 

a települési támogatás keretében nyújtott ellátásokról 
szóló 2/2015. (II. 26.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 
 

(A rendelet szövege a jegyzőkönyv melléklete) 
 
 
 

4.) Önkormányzat számlavezető pénzintézet változás megtárgyalása 
(szóbeli előterjesztés) 

 Előadó: Harasztia Attila polgármester 
 
Az elmúlt ülésen már tárgyalták a Thermálfürdő Kft. hitel ügyét. Megkeresték a Nagyatádi 
Takarékot, de önkormányzati garancia nélkül ők nem tudják vállalni. Nem is vállalhatunk 
garanciát, meg nem is szeretnénk, a 25 milló Ft-os hitellel már kimerítettük a lehetőségeket. A 
Szigetvári Takarékkal már többször egyeztettünk, nekik a május 1-jei időpont lenne jó a 
váltásra. Így számla után követéssel csatlakoznánk a Szigetvári Takarékhoz. Ennek lesz egy 
nagyobb költsége, de más nem fog hitelt adni. A fürdő miatt ezt a lépést meg kell tenni. 
Komoly döntés, kéri, hogy mindenki mondja el véleményét.  
 
Balla Róbert címzetes főjegyző: 
 
A Társulás finanszírozása így külső bankon keresztül megy, ami megdrágítja az állami 
támogatás továbbutalását, viszont a Takarék olcsóbb, mint az OTP sok mutatóban. 
Számításaik szerint a kettő kiegyenlíti egymást, nem kerül többe a bankköltség. 
 
Duga Lajos képviselő: 
 
Mennyivel fogja ez meghosszabbítani a fürdő életét? Az egészségmegőrző program működik-
e? 
 
Balla Róbert címzetes főjegyző: 
 
Megindult, de nincs nagy tolongás. 
 
Tóth Ernő képviselő: 
 
Májustól októberig várható plusz bevétel.  
 
Gombai Győző képviselő: 
 
Van valami garancia arra, hogy ha az önkormányzat átviszi a számlavezetést, akkor meg lesz 
a hitel?  
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Harasztia Attila polgármester: 
 
Igen, a hitel már folyósítási szakaszban van, csak a testület döntésére várnak, egyébként 
minden feltétel adott. Javasolja, hogy május 1-i időponttal a számlavezető pénzintézet a 
Szigetvári Takarék legyen.  
 
A képviselő-testület szavazásban részt vevő 7 tagja a vitában elhangzottak figyelembe 
vételével, egyhangúlag 7 igen szavazattal a következő határozatot hozza: 
 
22/2016. (III. 23.) kt. sz. határozat 
 
 A képviselő-testület Csokonyavisonta Község Önkormányzata 
 számláinak vezetésével a Szigetvári Takarék Barcs, Bajcsy-Zs. 
 u. 83. sz. alatti pénzintézetet bízza meg 2016. május 1-i kezdő 
 időponttal.  
 
 A megbízással egyidejűleg az OTP Bank Nyrt. Barcsi Fiókjánál 
 lévő bankszámlaszerződését 2016. április 30-i hatállyal felmondja. 
 A felmondás mellett – tekintettel az ügyfelek érdekeire – biztosítja 
 a megszűnő számlák után követési szolgáltatását.  
 
 Megbízza a polgármestert, hogy mind a bankszámlák megszüntetése, 
 mind pedig az új bankszámlák nyitása ügyében a pénzintézeteknél 
 eljárjon, és a szükséges szerződéseket aláírja és a nyilatkozatokat 
 megtegye. 
 
 Megbízza a polgármestert, hogy a számlaváltozást a Magyar 
 Államkincstár felé határidőben, legkésőbb 2016. április 1-ig 
 bejelentse.  
 
 Felelős: Harasztia Attila polgármester 
 Határidő: azonnal, ill. 2016. április 1. 
 
 

5.) Egyéb ügyek 
 
Harasztia Attila polgármester: 
 
A sportpálya körüli nyárfák életveszélyessé váltak, volt amelyik kidőlt, még szerencse, hogy 
nem a pálya felé. Ezzel kapcsolatban kereste meg a Sportegyesület, szeretnék a fákat kivágni. 
Az intézmény át lett adva nekik 15 éves működtetésre, a fákat kivágnák, az eladott fa ára 
segítené az egyesület működését. Az előzetes felmérések szerint mintegy 600-700 ezer forint 
körüli bevétel várható, ha jól emlékszik 28 db nyárfáról van szó. 
Javasolja, hogy fogadják el, és bízzák meg az egyesületet, hogy ezt rendezze le az 
újratelepítéssel, mindennel együtt.  
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Gombai Győző képviselő: 
 
Őshonos fát javasol telepíteni.  
 
Tóth Ernő képviselő: 
 
Olyat kell telepíteni, aminek lombja van.  
 
A képviselő-testület szavazásban részt vevő 7 tagja a vitában elhangzottak figyelembe 
vételével, egyhangúlag 7 igen szavazattal a következő határozatot hozza: 
 
23/2016. (III. 23.) kt. sz. határozat 
 

A képviselő-testület egyetért azzal, hogy a Csokonyavisontai 
KSE Egyesület a Sportpálya környéki életveszélyes nyárfákat  
kivágassa és értékesítse. 

 
Az értékesítésből befolyt bevételt az Egyesület működési 
költségeinek fedezetére használhatja fel. 

 
A kivágott fákat az Egyesületnek kell pótolnia.  

 
Felelős: Harasztia Attila polgármester 
Határidő: értelem szerint 

 
 
Balla Róbert címzetes főjegyző: 
 
Az új projekt közreműködő szervezet ígéretet tett arra, hogy ez évben már lesz kivitelező és 
szeretnék is megkezdeni az ivóvízminőség-javító program beruházását. 2011 óta konkrétan 
folyik a program, jó lenne, ha megoldódna a lakosság egészséges ivóvízzel történő ellátása. 
 
A képviselő-testület szavazásban részt vevő 7 tagja vita és ellenszavazat nélkül, egyhangúlag 
7 igen szavazattal a következő határozatot hozza: 
 
24/2016. (III. 23.) kt. sz. határozat 
 

A képviselő Testület úgy döntött, hogy a „Ivóvízminőség-javító  
beruházás Csokonyavisonta és Rinyaújlak településeken” beruházás  
projekt megvalósítása érdekében jelen határozat melléklete szerinti  
Felhatalmazó nyilatkozat tartalmát elfogadja. 

 
A képviselő testület felhatalmazza Harasztia Attila polgármestert a  
Felhatalmazó nyilatkozat aláírására. 

 
Felelős: Harasztia Attila polgármester 
Határidő: 2016. március 30. 
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Harasztia Attila polgármester: 
 
Elmondja, hogy a DRV megküldte a vagyonértékelési jegyzőkönyvet. Minden képviselő 
részére ki lett küldve a tételes vagyonértékelés és az értékelés szakmai véleményeztetése. 
Kifejezetten műszaki tartalom van benne, de látható, hogy sok esetben felújításra szorul a 
vagyon, mégpedig jelentős összegeket kellene erre fordítani. 
Kérik, hogy adjunk nyilatkozatot a vagyonértékelés elfogadásáról, illetve arról, hogy a DRV 
tartaná nyílván az önkormányzati vagyont. Ennek részleteit nem tudják, előzetes 
szándéknyilatkozatot kérnek.  
Kéri a felhatalmazást, hogy a vagyonértékelést aláírhassa. 
 
A képviselő-testület szavazásban részt vevő 7 tagja vita és ellenszavazat nélkül, egyhangúlag 
7 igen szavazattal a következő határozatot hozza: 
 
25/2016. (III. 23.) kt. sz. határozat 
 
 Csokonyavisonta Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 
 a tulajdonában lévő víziközművekre vonatkozó, a Dunántúli  
 Regionális Vízmű Zrt. által elkészített vagyonértékelést, továbbá 
 az abban szereplő vagyonleltárt elfogadja.  
 Csokonyavisonta Község Önkormányzata a vagyonértékelésben 
 szereplő adatokat a víziközművek vagyonértékelésének szabályairól 
 és a víziközmű-szolgáltatók által közérdekből közzéteendő adatokról 
 szóló 24/2003. (V. 29.) NFM rendelet 2. §. (2) bek. értelmében saját 
 nyilvántartásain 2016. január 1-i fordulónappal átvezeti.  
 
 A vagyonértékelés szerinti vagyonérték nettó 687.193.033 Ft.  
 Az önkormányzat tulajdonában lévő viziközmű vagyon értéke a 
 2015. június 30-i fordulónappal elkészített vagyonértékeléssel 
 került megállapításra a vagyonértékelésben rögzítettek szerint, 
 amely vagyon elemeinek új bekerülési értékeként történő  
 megjelenítése az Önkormányzat számviteli nyilvántartásaiban  
 2016. január 1-vel valósul meg oly módon, hogy a 2015. június 30-i 
 fordulónappal megállapított vagyonérték a 2015. július 1. – december 31. 
 között aktivált beruházásokkal, ill. egyéb változásokkal módosításra 
 kerülnek. A 2016. január 1-jei bruttó bekerülési érték az avulással  
 korrigált újraelőállítási érték alapján került megállapításra.  
 
 Felelős: Harasztia Attila polgármester 
 Határidő: 2016. április 15. 
 
 
A képviselő-testület egyetértett abban, hogy előzetes szándéknyilatkozattal jelezzék a DRV 
felé, hogy az önkormányzat igénybe kívánja venni a vagyon-nyilvántartásra vonatkozó 
szolgáltatását. 
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Harasztia Attila polgármester: 
 
Beszéltünk már a Goodwill Consulting ajánlatáról az előző testületi ülésen. Most a Kistérségi 
Társulásnak is tettek egy ajánlatot.  
Azóta kapott az önkormányzat a Kreatív Projekt Kft-től is egy ajánlatot, ill. van még egy 
pécsi iroda is, akik megkeresték.  
Mivel ez az anyag nem lett kiküldve, a következő ülésen döntsenek ebben a kérdésben. 
Felvette a kapcsolatot a Megyei Önkormányzat mellett működő projekt irodával, nekik már 
annyira tele van, hogy nem tudnák vállalni a projektünket.  
Elmondja továbbá, hogy készített egy munkatervet, beszéltek a jegyzővel, alpolgármesterrel. 
Összeraktak pár olyan projektet, amik szóba kerültek testületi üléseken, lakossági fórumokon. 
Ez egy tájékoztató jellegű anyag, mely a képviselő-testületnek kiosztásra került.  
A Lajosmajori útjavításra még nem tudtunk kalkulációt kérni, annak milliós költsége lesz 
sajnos.  
Fontos még a fürdőn a Szalonka utca állapota. Le van szakadva teljesen az út, ez lesz még egy 
nagyobb tétel. A Szúnyogszigetiek kértek útjavításra követ, mintegy 250 ezer forint ára lenne 
a kő, de indokolt, mert nem tudják az ingatlanjukat megközelíteni. Ők is adófizető 
állampolgárok. 
Az üdülőtulajdonosok kérik a Kismező utca felé járda építését. Már döntött a testület a Fürdő 
téri szökőkút megépítéséről, meg kellene csinálni. 
Az óvoda udvarán parkoló építése szükségessé vált, mert ott életveszélyes állapotok vannak a 
közúti közlekedés miatt. A főút két oldalán is parkolnak, tolatgatnak, futnak szülők, gyerekek 
stb. Közmunkával és minimális finanszírozással ezt meg tudjuk oldani. Évek óta ígéret az 
alapszolgáltatási központ elé egy terasz-féle építése, ezt saját erőből, szinte csak az anyag 
megvásárlásával meg tudják oldani. 
A csokonyai temető bejáratainak újraépítését is tervezik Horváth Anikó volt csokonyavisontai 
lakos felajánlásával, a számla elkészülte után ők azt kifizetnék. Az üdülőterületi 
rendezvényekhez praktikus lenne állandó áramvételi helyet – legalább kettőt – kialakítani. 
Olcsóbb, mint az alkalmankénti lekötés. 
A Makk-féle ház az önkormányzat tulajdonába került, a bontási engedélyt is megkaptuk rá. 
Az épület közhasznú program keretében lesz lebontva, azon felül nem kerül sokba. 
A Nagyatádi Szabó István utcából volt egy felkérés, az összes lakó aláírásával, hogy az 
önkormányzat építsen járdát az utcájukban. Ennek a terveztetési költségeit még bele kellene 
kalkulálni. A legfontosabb munkák mintegy 1,5 millió forintba kerülnek, a többit még 
felmérik. Javasolja a munkaterv elfogadását.  
 
A képviselő-testület szavazásban részt vevő 7 tagja vita és ellenszavazat nélkül, egyhangúlag 
7 igen szavazattal a következő határozatot hozza: 
 
26/2016. (III. 23.) kt. sz. határozat 
 

A képviselő-testület az önkormányzat 2016 évre tervezett 
javítási-felújítási tervét jóváhagyja. 

 
A képviselő-testület  

 
- az óvoda udvarában parkolási hely kialakítására 
- a Makk-féle ház lebontására 
- az Alapszolgáltatási Központ fedett terasz kialakítására 
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- a játszótéri játékok lefestésére 
- a kastély előtti kerítés lefestésére 
- a Szúnyogszigeti út javítására 
- üdülőterületen 2 db áramvételi hely kialakítására 
 
1,5 millió forintot biztosít az általános tartalék terhére. 
 
Megbízza a polgármester azzal, hogy a tervben még szereplő 
beruházások bekerülési költségeit mérje fel, és döntésre terjessze a 
képviselő-testület elé. 

 
 Felelős: Harasztia Attila polgármester 
 Határidő: folyamatos, illetve a tervezet szerint 
 
 

(A munkaterv a jegyzőkönyv melléklete) 
 
 
Migács Zoltán képviselő: 
 
Elmondja, hogy a Dráva Campingben lakó üdülőtulajdonosok jelezték, hogy szeretnének a 
camping területére egy fém hulladékgyűjtő konténert elhelyezni. Erre már állítólag kaptak 
ígéretet is.  
 
Harasztia Attila polgármester: 
 
Elmondja, hogy a nyaralótulajdonosokat tájékoztatták arról, hogy nekik a szolgáltatóval kell 
megegyezniük ez ügyben.   
 
Tóth Ernő képviselő: 
 
A Rinyaújlak felé vezető úton a közvilágítást meg kell oldani, míg baleset nem történik.  
 
Duga Lajos képviselő: 
 
A külterületi földutak javítása milyen nagyságrendben fog történni?  
 
Laki Dezső alpolgármester: 
 
Van egy ilyen program a közmunkaprogramban, 10 fő közmunkás fogja ezt végezni. A 
kistraktorra szerelhető vonólapot vettek, azon kívül marad a kézi munka.  
 
Harasztia Attila polgármester: 
 
Kéri a képviselőket, ha látnak üldögélő közmunkást, álljanak meg, és figyelmeztessék a 
munkavégzésre.  
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Migács Zoltán képviselő: 
 
A szociális tűzifaosztással kapcsolatban többen reklamáltak nála. Volt, aki kétszer kapott, 
volt, aki egyszer sem.  
 
 
Balla Róbert címzetes főjegyző: 
 
Többgyermekes családok kaptak a határsávos tűzifából, előfordulhat, hogy kapott valaki 
közülük novemberben is. Nagyon sokan nem voltak jogosultak a jövedelmi viszonyaik 
alapján. 
 
Laki Dezső alpolgármester: 
 
A kalácsfesztivál augusztus 13-14-én kerül megtartásra a fürdő területén. Az áramvételezést 
meg kell oldani. 2 db 80 Amperes lekötés kellene, lekötésenként 120 eFt-ba kerülne.  
Az évek folyamán országos rendezvénnyé kellene tenni a kalácsfesztivált.  
 
Gombai Győző képviselő: 
 
Miért nem tesznek oda egy fix dobozt, amin van egy zár, az önkormányzat tulajdonában, és 
amikor szükség van rá, akkor rá lehet csatlakozni.  
 
Laki Dezső alpolgármester: 
 
Ennek a lehetőségnek is utána fognak nézni.  
 
Tóth Ernő képviselő: 
 
Elkezdték a veszélyes fák kivágását, kéri, hogy a közmunkásokkal a gallyakat vitessék el.  
 
Gombai Győző képviselő: 
 
Jó lenne, ha az önkormányzat honlapján hozzáférhetőek lennének a képviselő-testület 
jegyzőkönyvei.  
 
Elmondja, hogy ebzárlat lesz elrendelve április 9-től, ez is hoz egyfajta problémát, hogy 
nagyon sok a kóbor kutya a faluban. Az önkormányzat tud-e valamint tenni. A sintér lenne a 
megfelelő megoldás.  
 
Laki Dezső alpolgármester: 
 
Beszélt az állatorvossal, ő sem tud megfelelő megoldást. Hatalmas költség lenne a kennelek 
elkészítése, ill. az állatok tartása.  
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Gombai Győző képviselő: 
 
Elmondja, hogy a lakóingatlana előtti járda balesetveszélyes, két hete történt is baleset. A 
hídgyűrű megsüllyedt, az árok felőli részen nagy szintkülönbség van. Több helyen is süllyed a 
járda.  
 
Laki Dezső alpolgármester: 
 
Szakembereket vesznek fel, és folyamatosan javítani fogják.  
 

 
 

Mivel több kérdés, észrevétel, bejelentés nem volt, ezért Harasztia Attila polgármester 
megköszönte a megjelenést, és az ülést bezárta.  
 
 

kmf. 
 
 

Balla Róbert         Harasztia Attila  
címzetes főjegyző          polgármester 
 
 
 
Rüll György         Gombai Győző 
jk. hitelesítő         jk. hitelesítő 
 
 
 
 
 
 
 


